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Protokół Nr XXI/12 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 12 czerwca 2012 roku  
o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
Obrady rozpoczęto w dniu 12 czerwca 2012 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 12 czerwca 2012 roku o godzinie 18.00. 
W XXI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak;  
• Skarbnik Urzędu Gminy Czempiń – Halina Łączna; 
• Sekretarz Urzędu Gminy Czempiń – Aleksandra Marciniak; 
• Radca Prawny – Andrzej Skibiński; 
• Radny Rady Powiatu Kościańskiego - Piotr Nowakowski;   
• Radny Rady Powiatu Kościańskiego – Arkadiusz Wojciechowski; 
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń.  

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Jerzy Krzyżostaniak w dniu 12 czerwca 2012 
roku o godzinie 16.00 otworzył XXI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radną Irenę Grzelkę.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXI sesji.  
 
Do przedłożonego porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Jerzy Krzyżostaniak zgłosił wniosek                         
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę                     
o powołaniu stałych komisji Rady” w punkcie 7 a porządku obrad.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” wprowadziła do 
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porządku obrad w punkcie 7a punkt: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę           
o powołaniu stałych komisji Rady”. 

 
Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego gminy Czempiń wraz ze sprawozdaniem             

z wykonania budżetu gminy Czempiń za 2011 rok: 
a) przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy Czempiń za 2011 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 
przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o przedłożonym 
przez Burmistrza Gminy Czempiń sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu              
i informacji o stanie mienia komunalnego;  

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu w sprawie 
wykonania budżetu gminy Czempiń za 2011 rok wraz z wnioskiem o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Czempiń z tytułu wykonania budżetu gminy 
Czempiń za 2011 rok;  

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o przedłożonym 
przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Czempiniu wniosku w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza Gminy Czempiń z tytułu wykonania budżetu za 2011 
rok  

d)  dyskusja – ocena wykonania budżetu gminy Czempiń za 2011 rok;  
e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok;   
f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Czempiń absolutorium 

za 2011 rok. 
6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu: 

a) odczytanie wniosku z dnia 7 maja 2012 roku o odwołanie Przewodniczącego                                            
i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu; 

b) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                      
w Czempiniu; 

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania; 
d) przeprowadzenie głosowania w trybie tajnym; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                     
w Czempiniu.  

7a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o powołaniu stałych komisji Rady. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Czempiń na 2012 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminnej instytucji kultury Centrum Kultury 

Czempiń.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czempiń                  
w  rejonie wsi Gorzyczki, Nowy Gołębin, Rakówka.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego  dla lokalizacji elektrowni wiatrowych w  rejonie 
wsi Gorzyczki, Nowy Gołębin, Rakówka. 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
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14. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z  działalności                   
w okresie międzysesyjnym. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne głosy i wnioski. 
17. Zakończenie obrad XXI sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że 
zapoznał się z protokołem z XX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie wnosi zastrzeżeń co 
do jego treści.   
 
Radny Maciej Głochowiak poinformował, że zapoznał się z protokołem z XX sesji Rady 
Miejskiej w Czempiniu i nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści. 
 
Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że nie wnosi uwag co do treści protokołu  
z XX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy braku 
głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” przyj ęła protokół z XX sesji  
Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 23 maja 2012 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad:  
 
Interpelacje na piśmie złożyli:  

1. Radny Eugeniusz Cichocki w sprawach: 
1) modernizacji chodnika od przejazdu kolejowego ul. Stęszewskiej do                        

ul. Tarnowskiej w Czempiniu; 
2) wykonania chodnika od ulicy Zachodniej i połączenie z chodnikiem przy Polo 

Markecie i dalsza modernizacja chodnika do ulicy Stęszewskiej w Czempiniu;  
3) modernizacji wjazdu z ulicy Kościańskie Przedmieście na ulicę Zachodnią                

w Czempiniu;   
2. Radny Władysław Matysiak w sprawach: 

1) dokonania naprawy drogi asfaltowej w Piechaninie prowadzącej przez wieś 
gospodarską, w związku z przesunięciem inwestycji – droga dojazdowa do 
gruntów rolnych – obręb Piechanin;  

2) uzupełnienia ubytku asfaltu na drodze gminnej Czempiń – Nowe Tranowo.  
  
Do punktu 5a porządku obrad:  
 
Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Czempiń za 2011 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego zostało przedstawione przez Skarbnik Gminy 
Czempin Halinę Łączną.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 5b porządku obrad:  
 
Skarbnik Gminy Czempiń Halina Łączna odczytała treść uchwały nr SO-0954/22/9/Ln/2012 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 17 kwietnia 2012 
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roku w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Czempiń za 
2011 rok. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
 
Do punktu 5c porządku obrad:  
 
Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu w sprawie wykonania budżetu 
gminy Czempiń za 2011 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Gminy Czempiń z tytułu wykonania budżetu gminy Czempiń za 2011 rok przedstawił 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jarosław Konieczny.  
Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 5d porządku obrad:  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jarosław Konieczny odczytał treść uchwały 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu w sprawie absolutorium 
dla Burmistrza Gminy Czempiń z wykonania budżetu gminy za 2011 rok.  
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.    
 
Do punktu 5e porządku obrad:  
 
W dyskusji – ocenie wykonania budżetu gminy Czempiń za 2011 rok udział wzięli: 
  
Radny Wojciech Adamski wskazał, że z uwagą zapoznał się ze Sprawozdaniem z wykonania 
budżetu gminy Czempiń za 2011 rok i stwierdził, że biorąc pod uwagę cyfry i wyliczenia 
wszystko się zgadza. Radny Wojciech Adamski podkreślił, że jeśli jednak dokona się analizy 
wykonanych inwestycji, to okaże się, że wykonaliśmy w ciągu roku o 60 % mniej zadań 
aniżeli zakładano. Radny Wojciech Adamski wskazał, że nie została zrealizowana budowa 
targowiska w Czempiniu, kanalizacja Piotrkowice – Jasień, nie dokończono inwestycji 
budowa drogi dojazdowej do pól w Piechaninie. Radny Wojciech Adamski wskazał, że 
sprawdziła się jego obawa, że po raz kolejny w roku budżetowym tak mało się dla gminy 
zrobiło i ciągle coś odkładamy. Radny Wojciech Adamski podkreślił, że kolejny rok zostało 
odłożone zagospodarowanie kondygnacji budynku na ulicy Parkowej w Czempiniu; nie 
położono również progu zwalniającego na ulicy Kasztanowej w Czempiniu, pomimo, że 
dokonano nawet pomiarów. Radny Wojciech Adamski powtórzył, że nie ma zastrzeżeń co do 
cyfr zawartych w sprawozdaniu, jednak ubolewa, że tak niewiele udało się zrealizować                 
z pierwotnego budżetu. 
 
Radny Maciej Głochowiak wyraził pogląd, że cieszy go wskaźnik procentowego zadłużenia 
gminy, który oznacza, że zadłużenie gminy jest niższe niż w roku poprzednim. Radny Maciej 
Głochowiak zaproponował, aby w przyszłorocznym budżecie zaplanować więcej inwestycji, 
których realizacja będzie wymagała wzięcia przez gminę kredytów i pożyczek, do 
bezpiecznej – rozsądnej granicy. Zdaniem radnego Macieja Głochowiaka należy wykorzystać 
dobrą sytuację finansową gminy.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że o konieczności przesunięcia realizacji 
inwestycji dotyczącej budowy targowiska mówiła już w roku poprzednim, ponieważ 
postanowiono poczekać na ogłoszenie konkursu dotyczącego możliwości pozyskania 
środków na tego typu zadania. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że gdyby w roku 
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poprzednim rozpoczęto budowę targowiska, to jej działanie odebrano by dzisiaj za 
niegospodarne, ponieważ w tym roku finalizowane jest właśnie podpisanie umowy na 
otrzymanie bezzwrotnej dotacji na realizację tego właśnie zadania w kwocie 1 mln zł. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że faktem jest, iż zrezygnowano z realizacji 
inwestycji dotyczącej budowy kanalizacji Jasień – Piotrkowice, jednakże okazuje się, że              
w roku obecnym bardzo korzystnie wypadają przetargi na realizację inwestycji i już w tej 
chwili wiadomo, że na tym zadaniu również zaoszczędzimy środki. Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska przypomniała, że w założeniach budżetu na 2011 roku wskazano, że strata gminy 
Czempiń za 2011 roku wyniesie około 600 000 zł, tymczasem okazało się, że zakończyliśmy 
rok z 600 000 zł nadwyżki, zatem faktycznie wynik finansowy jest o ponad 1 mln zł lepszy. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska w kwestii zaciągania kredytów, przypomniała, że od roku 
2014 zmieniają się wskaźniki budżetowe, od których zależała będzie zdolność kredytowa 
gmin i zaczną być decydujące nadwyżki, które gmina osiągnęła w latach ubiegłych, zatem nie 
można pozwolić sobie na zaciąganie zbyt dużej ilości kredytów, ponieważ może to zamknąć 
gminie drogę do uzyskiwania jakichkolwiek pożyczek w przyszłości.  
 
Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, że idąc dalej tokiem rozumowania Burmistrz 
Gminy Czempiń, można by stwierdzić, że najlepiej w roku obecnym nie robić nic, może 
następny rok okaże się bardziej sprzyjający.              
 
Do punktu 5 f porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                  
Nr XXI/168/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 roku                   
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok przedstawioną 
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Jerzego 
Krzyżostaniaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
  

Do punktu 5 g porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę              
Nr XXI/169/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 roku                   
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Czempiń absolutorium za 2011 rok 
przedstawioną przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Jerzego Krzyżostaniaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 6 a porządku obrad: 
 
Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że Rada Miejska w Czempiniu dokonała odwołania 
Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego podczas poprzedniej sesji Rady Miejskiej, zatem 
odczytywanie tego wniosku w tej chwili jest bezzasadne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jerzy Krzyżostaniak przypomniał, ze 
podczas poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu to właśnie radny Krzysztof 
Sankiewicz zwrócił uwagę, że wniosek przed odwołaniem Wiceprzewodniczącego nie został 
odczytany, stąd jego umieszczenie w porządku obrad dzisiejszej sesji.     
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Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że podczas poprzedniej sesji głosowano nad 
odwołaniem Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu, dlatego zasadne było 
ponowne odczytywanie wniosku, w tej chwili jego odczytywanie jest bezzasadne, ponieważ 
dokonany ma być wybór.   
 
Radna Irena Grzelka wystąpiła z wnioskiem formalnym, aby bez ponownego odczytania               
przyjąć wniosek o odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu, który był 
odczytany 23 maja 2012 roku.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” podj ęła decyzję                  
o nieodczytywaniu ponownie wniosku z dnia 7 maja 2012 roku o odwołanie 
Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu.  

 
Do punktu 6 b porządku obrad: 
 
Radna Irena Grzelka zgłosiła na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                       
w Czempiniu kandydaturę radnego Macieja Głochowiaka. 
 
Radny Maciej Głochowiak wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Radny Jacek Jaśkowiak zgłosił na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                      
w Czempiniu kandydaturę radnego Jarosława Koniecznego. 
 
Radny Jarosław Konieczny wyraził zgodę na kandydowanie i oświadczył, że z chwilą 
wyboru jego osoby na to stanowisko, rezygnuje z członkowstwa w Komisji Rewizyjnej i jej 
przewodniczenia.  
 
Do punktu 6 c porządku obrad: 
 
Przystąpiono do powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania: 
 
Zgłoszono kandydaturę radnego Eugeniusza Cichockiego, radnego Wojciecha Adamskiego  
i radnej Zofii Bartkowiak, którzy wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” powołała Komisję 
Skrutacyjną w składzie: radny Eugeniusz Cichocki, radny Wojciech Adamski  
i radna Zofia Bartkowiak.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Krzyżostaniak ogłosił 5-minutową przerwę w obradach 
sesji. 
 
Komisja Skrutacyjna udała się do osobnego pomieszczenia celem przygotowania kart do 
głosowania.  
 
Do punktu 6 d porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jerzy Krzyżostaniak wznowił obrady po 
przerwie i poprosił o przeprowadzenie głosowania przez Komisję Skrutacyjną. 
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Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Wojciech Adamski poinformował, że Komisja 
Skrutacyjna przygotowała 15 kart do głosowania, które zostały opieczętowane i zostaną 
rozdane radnym, którzy głosować będą tajnie. Radny Wojciech Adamski poinformował, że na 
kartach do głosowania zostały umieszczone nazwiska dwóch kandydatów na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu.   
 
Radna Zofia Bartkowiak wyczytywała kolejno nazwiska radnych Rady Miejskiej                    
w Czempiniu, którzy podbierali kartę do głosowania od Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej radnego Wojciecha Adamskiego i dokonywali głosowania w kabinie 
przygotowanej do tego celu. 
Radny Krzysztof Sankiewicz nie pobrał karty do głosowania, tym samym odmówił udziału            
w głosowaniu, zatem głosowało 14 radnych.  

 
Po dokonaniu głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jerzy 
Krzyżostaniak ogłosił przerwę na dokonanie przez Komisję Skrutacyjną ustalenia wyników 
głosowania.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jerzy Krzyżostaniak wznowił obrady po 
przerwie i poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu                       
z głosowania tajnego na wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Wojciech Adamski odczytał treść protokołu                     
z głosowania tajnego w związku z wnioskiem o odwołanie Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Czempiniu, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Krzyżostaniak przypomniał, że na poprzedniej sesji 
Rady Miejskiej w Czempiniu złożył rezygnację z członkostwa w Komisji Rewizyjnej, dlatego 
też należy dokonać uzupełnienia jej składu, aby spełniał on wymogi Statutu Gminy Czempiń.   
Radny Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że podczas wczorajszego posiedzenia wspólnego 
Komisji chęć pracy w Komisji Rewizyjnej wyraził radny Eugeniusz Cichocki.  
 
Radny Eugeniusz Cichocki wyraził zgodę na wstąpienie do Komisji Rewizyjnej. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                
Nr XXI/170/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 roku                    
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez radnego Jerzego Krzyżostaniaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Radny Krzysztof Sankiewicz stwierdził, że ustalenia na wspólnej komisji stałej nie są 
obowiązującymi ustaleniami dla Rady obradującej podczas sesji. Zdaniem radnego 
Krzysztofa Sankiewicza -  Przewodniczący Rady Miejskiej powinien zapytać radnych, kogo 
proponują na członka Komisji Rewizyjnej. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że takie 
zapytanie nie padło, co jest uchybieniem i podstawą do zaskarżenia uchwały do służby 
prawnej Wojewody. 
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Do punktu 7a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę o powołaniu stałych komisji Rady 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Jerzego 
Krzyżostaniaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                   
Nr XXI/171/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 roku 
zmieniającą uchwałę o powołaniu stałych komisji Rady przedstawioną wraz                 
z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Jerzego Krzyżostaniaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.    

 
Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy  Czempiń 
na 2012 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę 
Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła  
uchwałę Nr XXI/172/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 
roku zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czempiń na 
2012 rok przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń 
Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.    

 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę  Nr XXI/173/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 
roku w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawioną wraz               
z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.    

 
Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie podziału gminnej instytucji kultury Centrum Kultury 
Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Sekretarz Gminy Czempiń 
Aleksandrę Marciniak: 
 
Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że po zapoznaniu się z projektem uchwały uznał, że 
nadajemy Bibliotece Publicznej imię czcigodnego obywatela tej gminy „tylnymi drzwiami”, 
ponieważ zgodnie z uzasadnieniem projektu uchwały, Rada Miejska w Czempiniu powinna  
w pierwszej kolejności podjąć uchwałę o nadaniu imienia Bibliotece, a to nie zostało 
zrobione, a następnie dokonać stosownych zmian w Statucie Biblioteki.  
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Radca prawny Andrzej Skibiński poinformował, że pierwotny projekt uchwały, który był 
przygotowany dotyczył nadania imienia Bibliotece w Czempiniu, z uwagi jednak na to, że 
nadanie imienia wiąże się ze zmianami w Statucie Biblioteki i obowiązkiem publikacji, 
uznano, że powinien zostać przyjęty tekst jednolity tej uchwały. Radca prawny Andrzej 
Skibiński wskazał, że w tytule uchwały powinien się jednak znaleźć zapis: „oraz nadania 
Bibliotece Publicznej w Czempiniu imienia Czesława Przygodzkiego”.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę               
Nr XXI/174/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 roku                 
w sprawie podziału gminnej instytucji kultury Centr um Kultury Czempiń oraz 
nadania Bibliotece Publicznej w Czempiniu imienia Czesława Przygodzkiego.   
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.    

 
Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czempiń w rejonie wsi Gorzyczki, 
Nowy Gołębin, Rakówka przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka: 
 
Radny Stanisław Turno wskazał, że w uzasadnieniu do uchwały podano, że elektrownie 
wiatrowe mają powstać poza granicami parku krajobrazowego, jednakże poza granicami 
parku jest jeszcze tzw. otulina. Radny Stanisław Turno skierował zapytanie do Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami, jakie są odległości stawiania turbin od zabudowań w Polsce               
i czy nie stanowią one zagrożenia dla ludzi i zwierząt.   
 
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami Roman Skrzypczak poinformował, że Park 
Krajobrazowy im. Dezyderego Chłapowskiego nie ma otuliny. Roman Skrzypczak wskazał, 
że w Polsce nie ma ściśle określonych odległości od turbin do zabudowań  i dopiero na etapie 
uzgadniania miejscowego planu, lokalizacja turbin będzie uzgadniana z różnymi instytucjami.  
Roman Skrzypczak poinformował, że planowane jest postawienie sześciu elektrowni 
wiatrowych.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                   
Nr XXI/175/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 roku                 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań                     
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czempiń w rejonie wsi 
Gorzyczki, Nowy Gołębin, Rakówka przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.    

 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi 
Gorzyczki, Nowy Gołębin, Rakówka przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono: 
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                 
Nr XXI/176/12 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2012 roku                     
w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla lokalizacji elektrowni wiatrowych w  rejonie wsi Gorzyczki, 
Nowy Gołębin, Rakówka przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.    

 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Do sprawozdania Burmistrza Gminy Czempiń wraz z wykazem zarządzeń stanowiącego 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, uwag nie wniesiono. 
 
Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Do sprawozdania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu stanowiącego załącznik nr 
17 do niniejszego protokołu, uwag nie wniesiono. 
 
Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Odpowiedzi nie udzielano.   
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Radny Stanisław Turno stwierdził, że już po raz drugi wybory Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu wykazały, jakie są podziały w Radzie Miejskiej w Czempiniu i że nie 
zostały zrealizowane ambicje niektórych osób w Radzie. Radny Stanisław Turno wyraził 
pogląd, że radni nie dążą do pomocy mieszkańcom gminy, ale walczą o własny interesy. 
 
Radny Maciej Głochowiak uznał, że nigdy nie walczył o własny interes i nie było w ostatnich 
sześciu latach takiej sytuacji, w której nie walczyłby o interes mieszkańców, co mogą 
potwierdzić radni, którzy z nim współpracowali. Radny Maciej Głochowiak zadeklarował, że 
może współpracować z każdym radnym. 
 
Augustyn Jurga - Sołtys Sołectwa Nowy Gołębin skierował zapytanie do radnych, czy 
zastanowili się, że powstaną elektrownie wiatrowe i gdzie powstaną, ponieważ firma, która 
chce inwestować na tym terenie już w tej chwili namawia rolników na przekazanie im działek 
pod budowę elektrowni, tak, aby móc decydować o nieruchomości za rolnika.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że gmina nie wykonuje planu zagospodarowania 
przestrzennego „pod jakąś firmę”, a rozmowy, które rolnicy z firmą prowadzili nie są brane 
pod uwagę przez gminę. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że dopiero 
opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego pokaże, gdzie elektrownie będą mogły 
powstać i te działania nie mają nic wspólnego z rozmowami prowadzonymi przez firmę                
z rolnikami. 
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Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami Roman Skrzypczak podkreślił, że firma, która 
zacznie wykonywać jakiekolwiek prace na gruncie rolnika musi mieć z nim podpisaną 
stosowną umowę. Roman Skrzypczak podkreślił, że podczas procedury opracowania planu 
będzie możliwość składania przez każdego zainteresowanego swoich wniosków i uwag. 
Roman Skrzypczak wskazał, że gmina nie ma informacji, kto z kim umowę już podpisywał.       
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że uchwały podjęte w dniu dzisiejszym 
upoważniają gminę do wyłonienia firmy, która na jej zlecenie przygotuje zmianę studium              
i planu. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że gmina nie była w przeszłości 
organizatorem żadnego spotkania mieszkańców z firmami, które chciałyby z rolnikami 
zawierać jakiekolwiek umowy, co więcej pracownicy Urzędu Gminy w Czempiniu 
przestrzegali przed podpisywaniem jakichkolwiek umów. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
podkreśliła, że na każdym etapie opracowywania tych dokumentów, mieszkańcy będą 
informowani i żadne decyzje nie zostaną bez nich podjęte, ponieważ gmina nie działa dla 
dobra żadnej firmy. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że na dzień dzisiejszy nikt 
nie ma wiedzy, gdzie będą stały elektrownie i czy w ogóle powstaną. Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wskazała, że procedura opracowania planu potrwa najmniej przez okres jednego 
roku.     
 
Do punktu 17 porządku obrad 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Jerzy Krzyżostaniak zamknął obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
 
 
 
       Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu      

/-/Jerzy Krzyżostaniak  
 
 
 
Protokołował: 
mgr M. Głucha-Napierała                                                                  
Kierownik Referatu Organizacyjnego  
        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


